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Zápis č.  09/2015 (09)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 11. května 2015 v zasedací místnosti, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal,  
Ing. Bednařík, Ing. Fojtl, Ing. Hnátková, Ing. Navrátil, N. Horká (11 členů) 

Hosté: doc. Čermák, doc. Ponížil, doc. Buňková, doc. Humpolíček, Dr. Hauerlandová, 
Bc. Vodinská, Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické 

pro rok 2015“. (děkan)  

5. Projednání návrhu děkana na jmenování nového člena vědecké rady fakulty. (děkan)  

6. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk. Sdělil, že z technických důvodů  
se dnešní zasedání senátu nemohlo uskutečnit v zasedací místnosti děkanátu a bylo 
přeloženo do zasedací místnosti 230 v budově LCFT/U15, Vavrečkova 5669. 

Sdělil, že je přítomno všech 11 členů a senát je usnášeníschopný.  

ad 1)   Kontrola zápisu.    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 08/2015 (08).  

NÁVRH USNESENÍ č. 01/09/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 08/2015 (08) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO 11  
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0 

Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT č. 01/09/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 08/2015 (08) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal členy senátu o vyjádření 

k zápisu z elektronického hlasování č. e01/2015. 

NÁVRH USNESENÍ č. 02/09/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. e01/2015 ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO 11  
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/09/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. e01/2015 ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB ve Zlíně. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Na zasedání AS FT 07/2015 nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění. 

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  

zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k představenému programu řádného 

zasedání senátu. 
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NÁVRH USNESENÍ č. 03/09/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické 

pro rok 2015“. (děkan)  

5. Projednání návrhu děkana na jmenování nového člena vědecké rady fakulty. (děkan)  

6. Různé. 

 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/09/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty technologické pro 

rok 2015“. (děkan)  

5. Projednání návrhu děkana na jmenování nového člena vědecké rady fakulty. (děkan)  

6. Různé. 

ad 3)  Projednání návrhu „Pravidla a rozdělení finančních prostředků Fakulty 

technologické pro rok 2015“. (děkan)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana, o představení předloženého materiálu. 

Děkan podrobně představil Pravidla a rozdělení finančních prostředků FT pro rok 2015. 

Informoval o přidělené dotaci a o poklesu příspěvků z UTB ve Zlíně. Informoval  

o převodu zůstatku finančních prostředků ústavů z roku 2014 do letošního roku a 

představil celofakultní náklady. Na závěr uvedl rozdělení finančních prostředků na 

jednotlivé ústavy a možnosti zřízení týmů zaměřených na excelentní výzkum. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval děkanovi za představení předloženého materiálu a 

otevřel diskuzi. 

 Dr. Egner požádala o podrobnější specifikaci nákladů celofakultních pracovišť 

jako je sekretariát děkana, studijní oddělení, mezinárodní oddělení, věda a 

výzkum, ekonomické oddělení a IT oddělení. 

- Děkan odpověděl, že uvedená tabulka bude rozepsána o požadované údaje. 

 Dr. Egner se dotázala na tabulku, kde o necelé 4 mil. Kč vzrostly náklady na 

pronájmy.  

- Děkan sdělil, že náklady na budovy jsou vyšší, protože ještě v loňském roce 

nebyly započítávány náklady za budovu U15. Dále se jedná o pronájmy 

využívaných softwarů. 

 Ing. Navrátil se dotázal na 5 % finančních prostředků určených pro studenty DPS. 

- Děkan sdělil, že v letošním roce budou peníze na doktorandy určeny 

v minimální výši 5 % provozních prostředků ústavu. Doktorand může tyto 

přidělené prostředky čerpat na aktivity spojené s jeho studiem. Budou zřízeny 

samostatné SPP prvky a při nákupu musí být na požadavku podpis jak školitele, 

tak i studenta DSP. 

 Ing. Navrátil sdělil, že školitel by měl informovat studenta o čerpání jeho 

prostředků. 

- Děkan sdělil, že ne vždy se tak stane, proto v letošním roce musí být na 

požadavku na objednávku i podpis studenta DSP, který hospodaří s částkou. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a požádal předsedu EK AS FT 

Dr. Beníčka o svolání komise a předal materiál k projednání. 

Předseda AS FT Dr. Beníček poděkoval za slovo a informoval o termínu svolání zasedání 

Ekonomické komise AS FT, které se uskuteční v pondělí dne 18. 5. 2015 od 13:00 h 

v zasedací místnosti 230 v budově LCFT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za termín EK AS FT a požádal členy senátu, aby 

své připomínky zaslali do pondělí 18. 5. 2015 do 8:00 h na adresu předsedy EK AS FT  

Dr. Beníčka a v kopii také děkanovi fakulty. 
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ad 5)  Projednání návrhu děkana na jmenování nového člena vědecké rady 

fakulty. (děkan)  

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal děkana o představení nového člena do VR FT. 

Děkan poděkoval za slovo a představil doc. Dr. Ing. Vladimíra Patu, kterého navrhuje 

jako nového člena do VR FT UTB ve Zlíně, a to z důvodu úmrtí prof. Lukovicse. Zároveň 

informoval o negativním lustračním osvědčení, které doc. Pata předal na sekretariát 

děkana. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za představení a upozornil na skutečnost, že 

zasedání Vědecké rady FT se koná ve středu dne 13. 5.2015 v zasedací místnosti LCFT. 

Zároveň sdělil, že doc. Pata byl taktéž jmenován do Oborové rady doktorského 

studijního programu Procesní inženýrství, oboru Nástroje a procesy. Doc. Pata byl členy 

oborové rady zvolen jejím předsedou. 

Předseda AS FT Dr. Staněk otevřel diskuzi. 

 Ing. Navrátil se dotázal na stanovení minimálních kritérii pro zvolení člena. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že nikde nejsou stanovena kritéria, informoval  

o impaktovaných článcích. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že členy Vědecké rady FT si navrhuje děkan 

fakulty a ti jsou následně schváleni AS FT. 

- Prod. Humpolíček představil Vědeckou radu FT, která je poradním orgánem 

děkana. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že členem VR FT se může stát akademický 

pracovník, ale také odborník z praxe. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za připomínky a sdělil, že se pro návrh nového 

člena musí na zasedání hlasovat. Informoval o volbě členů volební komise, která 

dohlédne na hlasování.  
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Předseda AS FT Dr. Staněk představil volební komisi ve složení: 

- Mgr. Petra Jančová, Ph.D. 

- Ing. Ladislav Fojtl 

- Ing. Eva Hnátková 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu o vyjádření. 

NÁVRH USNESENÍ č. 04/09/2015 

Akademický senát schválil členy volební komise ve složení: 

- Mgr. Petra Jančová, Ph.D. 

- Ing. Ladislav Fojtl 

- Ing. Eva Hnátková 

HLASOVÁNÍ 

PRO    8 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    3 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 04/09/2015 

Akademický senát schválil členy volební komise ve složení: 

- Mgr. Petra Jančová, Ph.D. 

- Ing. Ladislav Fojtl 

- Ing. Eva Hnátková 

Předseda AS FT Dr. Staněk předal návrhové lístky Ing. Fojtlovi, který je rozdal a 

zkontroloval hlasovací urnu. Po rozdání lístků a kontrole hlasovací urny jednotlivě 

členové senátu přistupovali k hlasovací urně, aby vložili hlasovací lístek. 

Volební komise sečetla hlasovací lístky a výsledek předala předsedovi AS FT  

Dr. Staňkovi, aby seznámil všechny přítomné s výsledkem voleb. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a seznámil členy senátu a vedení s výsledkem 

voleb. Celkem bylo rozdáno 11 hlasovacích lístků, odevzdáno 11 a platných 11 

hlasovacích lístků. Informoval o počtu hlasů pro člena Vědecké rady FT doc. Dr. Ing. 

Vladimíra Patu. 
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NÁVRH USNESENÍ č. 05/09/2015 

Akademický senát schválil nového člena Vědecké rady FT doc. Dr. Ing. Vladimíra Patu. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 05/09/2015 

Akademický senát schválil nového člena Vědecké rady FT doc. Dr. Ing. Vladimíra Patu. 

Děkan poděkoval za zvolení nového člena vědecké rady FT. 

ad 6) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o dalším řádném zasedání AS FT, které se 

uskuteční v pondělí dne 25. 5. 2015. Hlavním bodem jednání bude volba děkana FT. 

NÁVRH USNESENÍ č. 06/09/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 25. 5. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT U15. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   11 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT č. 06/09/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 25. 5. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/LCFT U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi v bodu různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk přečetl žádost paní předsedkyně AS UTB ve Zlíně  

Ing. Macháčkové, která žádá AS FT o jmenování člena volební komise k doplňujícím 
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volbám do AS UTB na FHS a FLKŘ. Doplňující volby do senátu proběhnou od 21. 9. nebo 

od 28. 9. 2015. Termín bude ještě upřesněn. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu o jejich vyjádření. 

Dr. Gál sdělil, že se hlásí do volební komise doplňujících voleb do AS UTB ve Zlíně. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal členy senátu o jejich vyjádření 

k hlasování a to buď tajnou volbou, nebo volbou aklamace. 

NÁVRH USNESENÍ č. 07/09/2015 

AS FT jmenuje zástupce Ing. Roberta Gála, Ph.D. do volební komise pro doplňující volby 

do AS UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   10 

PROTI      0 

ZDRŽEL SE     1 

USNESENÍ AS FT č. 07/09/2015 

AS FT jmenuje zástupce Ing. Roberta Gála, Ph.D. do volební komise pro doplňující volby 

do AS UTB ve Zlíně. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a otevřel diskuzi v bodu různé. 

Děkan informoval o události, která se stala na FT v pátek dne 8. 5. 2015. A to, že čtvrtka 

na pátek praskla přívodní hadice vody ve 4. etáži a byla zaplavena 3. a 2. etáž budovy U1. 

Nejvíce postižená byla 3. etáž v místě děkanátu fakulty. Děkan navrhuje, aby veškeré 

přívodní hadičky byly zkontrolovány a vyměňovány pravidelně. V současné době je 

budova pouze zakódována a vrátní nechodí po budově.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a dotázal se na další připomínky. 

 Dr. Egner se dotázala na letní stáže. Jak budou hodnoceni pracovníci, kteří 

povedou studenty v laboratoři během letních stáží. 

- Prod. Hauerlandová sdělila, že na dané téma proběhla diskuze na zasedání 

vedení fakulty se závěrem, že se jedná o dobrovolnou akci. Je to pro akademické 
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pracovníky, kteří využívají výpomoc studentů v rámci letních stáží. Z těchto 

stáží může vznikat tvůrčí činnost pracovníka. 

 Dr. Enger se dotázala, jak to bude do budoucna. 

- Prod. Hauerlandová sdělila, že záleží na rozpočtu fakulty, který je v letošním 

roce nižší. 

- Prod. Ponížil sdělil, že o letní stáže je velký zájem a pracovník si může vybírat 

studenta. 

 Dr. Egner sdělila, že se studentem je více práce a navrhuje, aby se letní zahrnuly 

do hodnocení pedagogických aktivit. 

- Děkan požádal Dr. Egner, aby sesbírala připomínky týkající se doplnění 

hodnocení pedagogických aktivit v rámci započitatelných hodin a předložila je 

děkanovi. 

 Prod. Ponížil informoval o hodnocení výuky studenty na portále. Navrhuje, aby se 

studentská část senátu ujala propagace této akce a požádala studenty  

o hodnocení. Uzávěrka je do konce srpna. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za připomínky do bodu různé, 

za účast a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

Příští zasedání AS FT se uskuteční  
v pondělí dne 25. 5. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti v budově LCFT. 

 
 
 
Ve Zlíně dne: 11. 5. 2015 
Konec zasedání: 14:47 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


